
Under 2015 har Piratpartiet Norrköping haft filmkvällar och piratfika ett antal gånger där man 
bl.a har diskuterats framtida verksamhet. Vi närvarade vid Pride Norrköping och Linköping 
men utöver det inte varit med på andra evenemang som var tänkt . Hemsidan och samla in 
pengar och bjuda in politiker till debatter har inte prioriteras pågrund av tidsbrist och ork. 
Detta år har handlat om vila upp sig ifrån superval året och hur man ska bygga om 
verksamheten för att den ska kunna fortsätta fungera i många år till på ett hållbart sätt. 
 


